

of GST to various sectors of the economy; and

-other pamphlets and brochures.

Role of GST Coordinators

The role of a GST coordinator is a key one which includes the analysis of the impact of changes to the legislation and regulations and of new rulings made by C&E. The coordinators are the major channel for GST information between C&E and the department and between the OCG and the department.

Enquiries concerning this circular document should be referred to Financial Policy and Systems Division (MFC), D.W. Gordon 996-3175 or Ron Pearce 992-6286.

This circular document is cancelled effective December 31, 1991.

appliquée aux divers secteurs de l'économie; et

-d'autres pamphlets et brochures.

Le travail des coordonnateurs de la TPS

Le travail des coordonnateurs de la TPS, qui comporte l'analyse des répercussions des modifications apportées aux textes de loi existants et de l'adoption de nouvelles règles par Douanes et Accise, est fondamental. Ils établissent le bien entre Douanes et Accise et le ministère, ainsi qu'entre le bureau du Vérificateur général et le ministère.

Pour toute demande de renseignements concernant la présente lettre, veuillez consulter la division de la politique et des systèmes financiers (MFC), D.W. Gordon 996-3175 ou Ron Pearce 992-6286.

Cette circulaire prend fin le 31 décembre 1991.

Le Sous-secrétaire d'Etat aux
Affaires extérieures



Under-Secretary of State
for External Affairs